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NEWS RELEASE 
September 25, 2025 

 

MOTO CANADA WELCOMES CANADA MOTOR 
IMPORT INC (CMI) AS ITS NEWEST MEMBER 

COMPANY 
 
MARKHAM, ON. — Moto Canada is pleased to announce that CANADA MOTOR IMPORT INC 
(CMI), Exclusive distributor of CFMOTO off-highway vehicles and motorcycles in Canada, has 
been accepted by the Moto Canada Board of Directors to become the newest member of the 
Moto Canada family. 
 
CMI joins fourteen other member companies representing iconic global brands such as Arctic 
Cat, Aprilia, BMW Motorrad, Can-Am, Ducati, GasGas, Harley-Davidson, Honda, Husqvarna, 
Indian Motorcycles, Kawasaki, KTM, Moto Guzzi, Piaggio, Polaris, Royal Enfield, Suzuki, 
Triumph, Vespa, and Yamaha. 
 
“We’re very happy to have CMI onboard with Moto Canada for the benefit of the industry and 
riders across the country,” said Landon French, President and CEO of Moto Canada.  “Through 
the CFMOTO brand, CMI has grown to play a significant role in the powersport industry in 
Canada.  Becoming part of the industry association that is the voice of powersports in Canada is 
a welcome, and natural evolution of CMI. 
 
As part of Moto Canada, CMI will be a Tier I member and will take a seat as a member of the 
Moto Canada Board of Directors.  CMI will also participate in data programs and advocacy 
programs working with all levels of government.  CMI will benefit from Moto Canada’s technical 
member programs, community relations and public campaigns promoting the safe and 
responsible use of powersport vehicles across the country among other benefits.  

“For us at CMI, joining Moto Canada is about collaboration, recognition, and moving the industry 
forward together. It also demonstrates our clear intent to be a serious and committed player, 
contributing in the right way to the growth and sustainability of the powersports industry in 
Canada” said Hélène Binet, President of CMI. 

Moto Canada also announced today that while ARGO is no longer a member of Moto Canada, 
Arctic Cat continues to be a Tier I member of the association. 
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About Moto Canada 
We exist so Canadians can ride. 
Moto Canada is the nation’s leading industry association representing the interests of the world’s 
best powersports brands — including Arctic Cat, Aprilia, BMW Motorrad, BRP, Can-Am, 
CFMOTO, Ducati, GasGas, Harley-Davidson, Honda, Husqvarna, Indian Motorcycles, Kawasaki, 
KTM, Moto Guzzi, Piaggio, Polaris, Royal Enfield, Suzuki, Triumph, Vespa, and Yamaha. Moto 
Canada is a driving force, uniting Canadians with the exhilarating world of powersports and as 
industry advocates, we champion Canadians’ ability to ride both on and off-road. Moto Canada 
members represent over 95% of the powersports industry in Canada, generating $17.3 billion in 
economic activity and over 88,000 Canadian jobs. 
 
Moto Canada Connect is a for-profit marketing and media company owned by Moto Canada and 
powersport manufacturers.  Moto Canada Connect owns and produces The Motorcycle and 
Powersport Shows, Canada’s premier powersport shows. 
 
Learn more at MotoCanada.com.  
 
About CMI  

Founded in 2005, Canada Motor Import Inc. (CMI) was created from the passion for recreational 
vehicles of its founders, Hélène Binet and Carl Patoine, and remains a true family company to 
this day, with the entire family working together under one roof. Since 2005, CMI has been 
based in the industrial park of Saint-Benoît-Labre, Beauce, Quebec. For more than two 
decades, we have grown hand in hand with CFMOTO Family, building a strong and long-term 
partnership that continues to bring innovative and reliable products to the Canadian market. 

.  

About CFMOTO 

Founded in 1989, ZHEJIANG CFMOTO POWER CO., LTD. has been engaged in developing, 
manufacturing, marketing and delivering reliable motorcycles, off-road vehicle, engines, frames, 
parts, apparels and accessories, which are distributed through more than 5000+ dealers 
worldwide.  Having the origin in Hangzhou, China, CFMOTO has built a robust market share in 
over 100 countries and regions. Teamed up with more than 8000 employees, CFMOTO is 
committed to exploring riding fun together with over 2 million users all over the world.  

For additional information, visit www.cmimotor.ca and www.cfmoto.ca and follow on Facebook 
and Instagram. 
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http://www.motocanada.com/
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For more information, please contact: 
Landon French 
Moto Canada 
President & CEO 
1-705-346-275 
lfrench@motocanada.com 
 
 
Romain Perrin 
CMI – CFMOTO Canada 
Director, Marketing and Sales Strategy 
1-450-531-0233 
Romain.perrin@cmimotor.com 
 
 
  

mailto:Romain.perrin@cmimotor.com
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COMMUNIQUÉ DE PRESSE 
25 septembre 2025 
 

MOTO CANADA ACCUEILLE CANADA MOTEUR 
IMPORTATIONS (CMI) COMME NOUVEAU MEMBRE 

 
 
MARKHAM, ON. — Moto Canada a le plaisir d’annoncer que Canada Moteur Importations Inc. 
(CMI), distributeur exclusif des véhicules hors route et des motocyclettes CFMOTO au Canada, 
a été accepté par le conseil d’administration de Moto Canada comme nouveau membre de la 
grande famille Moto Canada. 
 
CMI rejoint ainsi quatorze autres entreprises membres représentant des marques mondiales 
emblématiques telles que Arctic Cat, Aprilia, BMW Motorrad, Can-Am, Ducati, GasGas, Harley-
Davidson, Honda, Husqvarna, Indian Motorcycles, Kawasaki, KTM, Moto Guzzi, Piaggio, Polaris, 
Royal Enfield, Suzuki, Triumph, Vespa et Yamaha. 
 
« Nous sommes très heureux d’accueillir CMI au sein de Moto Canada, pour le bénéfice de 
l’industrie et des passionnés de sports motorisés partout au pays », a déclaré Landon French, 
président et chef de la direction de Moto Canada. « Grâce à la marque CFMOTO, CMI a pris une 
place importante dans l’industrie canadienne du sport motorisé. Rejoindre l’association qui est la 
voix de l’industrie au Canada représente une évolution naturelle et bienvenue pour CMI. » 
 
En tant que membre de niveau I, CMI siégera au conseil d’administration de Moto Canada. 
L’entreprise participera également aux programmes de données et d’action auprès des différents 
paliers de gouvernement. CMI bénéficiera en outre des programmes techniques, des initiatives 
de relations communautaires et des campagnes publiques de Moto Canada, qui promeuvent 
l’utilisation sécuritaire et responsable des véhicules de sport motorisé partout au pays, ainsi que 
d’autres avantages. 
 
« Pour nous chez CMI, rejoindre Moto Canada, c’est une question de collaboration, de 
reconnaissance et de volonté de faire progresser l’industrie ensemble. Cela démontre également 
notre intention claire d’être un acteur sérieux et engagé, contribuant de la bonne façon à la 
croissance et à la durabilité de l’industrie du sport motorisé au Canada », a déclaré Hélène Binet, 
présidente de CMI. 
 
Moto Canada a également annoncé aujourd’hui que, bien qu’ARGO ne soit plus membre de 
l’association, Arctic Cat demeure un membre de niveau I. 
 
À propos de Moto Canada 
 
Nous existons pour que les Canadiens puissent rouler. 
Moto Canada est la principale association nationale représentant les intérêts des plus grandes 
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marques mondiales de sports motorisés — dont Arctic Cat, Aprilia, BMW Motorrad, BRP, Can-
Am, CFMOTO, Ducati, GasGas, Harley-Davidson, Honda, Husqvarna, Indian Motorcycles, 
Kawasaki, KTM, Moto Guzzi, Piaggio, Polaris, Royal Enfield, Suzuki, Triumph, Vespa et Yamaha. 
Moto Canada est une force motrice qui relie les Canadiens au monde exaltant du sport motorisé. 
En tant que porte-parole de l’industrie, nous défendons le droit des Canadiens de rouler sur route 
et hors route. Les membres de Moto Canada représentent plus de 95 % de l’industrie au Canada, 
générant 17,3 milliards de dollars d’activité économique et plus de 88 000 emplois à travers le 
pays. 
 
Moto Canada Connect est une société de marketing et de médias à but lucratif détenue par Moto 
Canada et les fabricants de véhicules de sport motorisé. Moto Canada Connect est propriétaire 
et producteur des Salons de la moto et du sport motorisé, les événements de référence du secteur 
au Canada. 
 
Pour en savoir plus : MotoCanada.com. 
 
À propos de CMI 
 
Fondée en 2005, Canada Moteur Importations (CMI) est née de la passion pour les véhicules 
récréatifs de ses fondateurs, Hélène Binet et Carl Patoine, et demeure à ce jour une véritable 
entreprise familiale — toute la famille travaillant ensemble sous un même toit. Depuis 2005, 
CMI est établie dans le parc industriel de Saint-Benoît-Labre, en Beauce (Québec). Depuis plus 
de deux décennies, nous avons grandi main dans la main avec la famille CFMOTO, bâtissant 
un partenariat solide et durable qui continue d’apporter des produits innovants et fiables au 
marché canadien. 
 
À propos de CFMOTO 
 
Fondée en 1989, Zhejiang CFMOTO Power Co., Ltd. se consacre au développement, à la 
fabrication, à la commercialisation et à la distribution de motocyclettes fiables, de véhicules hors 
route, de moteurs, de châssis, de pièces, de vêtements et d’accessoires, distribués à travers plus 
de 5000 concessionnaires dans le monde. Ayant son origine à Hangzhou, en Chine, CFMOTO 
détient une part de marché solide dans plus de 100 pays et régions. Avec plus de 8000 employés, 
CFMOTO s’engage à partager le plaisir de rouler avec plus de 2 millions d’utilisateurs dans le 
monde entier.  
 
Pour plus d’informations, visitez www.cmimotor.ca et www.cfmoto.ca et suivez-nous sur 
Facebook et Instagram. 

 

 
 
 
 

http://motocanada.com/
http://www.cmimotor.ca/
http://www.cfmoto.ca/
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Pour plus d’informations, veuillez contacter : 
Landon French 
Moto Canada 
Présidente et Chef de la Direction, Moto Canada 
1-705-346-275 
lfrench@motocanada.com 
 
 
Romain Perrin 
CMI – CFMOTO Canada 
Directeur, Marketing et stratégie commerciale 
1-450-531-0233 
Romain.perrin@cmimotor.com 
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